

# RCEME



# GEMRC

## Cpl Kevin Hache

After 12 years of service with the Canadian Armed Forces (CAF) and the Corps of Royal Canadian Electrical and Mechanical Engineers (RCEME), Cpl Hache will retire on 18 July 2024, and they will be transitioning to a career in the public service starting July 18<sup>th</sup>, 2024. While still continuing in the same capacity as a vehicle technician within the 5th CDSG Technical Services Branch, Maintenance Company.

Cpl Hache enrolled in the CAF on July 04, 2012, as a Vehicle Technician in Dieppe, NB. After RCEME school Cpl Hache was posted to CFB Gagetown and spent all their career in Tech Svcs. Cpl Hache challenged and obtained their Red Seal qualification in August 2022. Cpl Hache will spend the next forthcoming future as a civilian employee at CFB Gagetown.

Cpl Hache decided not to have a departure with dignity (DWD). Cpl Hache has requested that if anyone wishes to send any stories and/or photos of time spent together, as well as any congratulatory messages, it can be sent directly to Cpl Hache's personal email; [Kevinhache3@gmail.com](mailto:Kevinhache3@gmail.com).



# RCEME



# GEMRC

## Cpl Kevin Hache

Après 12 années de service au sein des Forces armées canadiennes (FAC) et du Corps du Génie électrique et mécanique royal canadien (GEMRC), le cpl Hache va le caporal Kevin Hache, Tech Véh, prendra sa retraite et entamera sa carrière dans la fonction publique à compter du 18 juillet 2024. Il continuera d'exercer les mêmes fonctions en tant que technicien de véhicules au sein de la compagnie de maintenance des Services techniques du GS 5 Div CA.

Le Cpl Hache s'est enrôlé dans les FAC le 4 juillet 2012 à titre de technicien de véhicules à Dieppe, au Nouveau-Brunswick. Après l'École du GEMRC, le Cpl Hache a été affecté à la BFC Gagetown et a passé toute sa carrière au sein des Svc Tech. Le Cpl Hache a relevé le défi et a obtenu sa qualification Sceau rouge en août 2022. Le Cpl Hache passera les prochaines années en tant qu'employé civil à la BFC Gagetown.

Le Cpl Hache a choisi de ne pas avoir de cérémonie de départ dans la dignité. Toute personne souhaitant envoyer des anecdotes ou des photos du temps passé avec le Cplc Hache, ainsi que des messages de félicitations, peut le faire directement à son adresse personnelle : [Kevinhache3@gmail.com](mailto:Kevinhache3@gmail.com).

